
  

法務部矯正署高雄監獄 106 年 04 月份替代役役男公益服務紀錄表 

需用機關： 法務部矯正署  服勤單位： 法務部矯正署高雄監獄  

活動
名稱 「芬芳四役－校園環境清潔活動」 

活動
日期 

106 年 04 月 12 日 地點 大寮區昭明國小 

人次 8 人次 
服務 
時數 

24 小時 

活動 

內容 

本監與昭明國小接洽，校長表示希望協助修剪教室及辦公室

旁草皮的雜草，替代役男們秉持溫熱的愛心，至校園進行環境整

潔的工作，期望能為師生們塑造更優質的校園生活環境，我們於

活動中展現的熱情，將化為愛護環境的種子，在每位學童的心中

萌芽，使愛護環境的風氣瀰漫於整個校園。 

活動 

照片 

  

修剪校園雜草(1) 修剪校園雜草(2) 

  

修剪校園雜草(3) 修剪校園雜草(4) 



 

Kaohsiung Prison, Agency of Corrections, Ministry of Justice 

Public welfare activities record form of Substitute civilian servicemen  

Activity Cleaning for Campus  

Date April 12, 2017 Location Zhaoming elementary school 

Participants 8 people Hours 24 hours 

Content 

The substitute civilian servicemen of Kaohsiung Prison and the Zhaoming 

elementary school approached. The principal of Zhaoming elementary school 

said that he hope us to help deal with the turf beside the classrooms and 

offices. Substitute civilian servicemen go into the campus to beautify the 

environment and clean it. Not only bringing a clean and comfortable 

appearance of the campus, but we also promote the students to follow the 

behavior, making the split filled with the entire campus. 

Photos 

  

Cleaning the turf (1) Cleaning the turf (2) 

  

Cleaning the turf (3) Cleaning the turf (4) 


